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Woordje van de ere-voorzitter
U heeft het misschien in de wandelgangen al horen zeggen dat ik in de 

toekomst een stap opzij zet als voorzitter van deze bloeiende 

harmonie/concertband.

Na 35 jaar dienst als voorzitter denk ik dat de tijd rijp is om de fakkel door te 

geven aan de jongere generatie die ongetwijfeld met andere ideeën rondloopt 

en op die manier een positieve en modernere inbreng kan leveren aan het 

voortbestaan van onze harmonie. Al een paar jaar zijn we op zoek naar jonge 

leden – zowel muzikanten als bestuursleden – die zich willen engageren om mee 

te werken aan de werking van onze concertband. Dit is niet moeilijk maar men 

moet het willen doen om een paar jaar het beste van zichzelf te geven.

Mijn opvolger is MICHIEL DILLEN, sinds jaren een vaste waarde als muzikant 

(trompettist) bij onze harmonie en een jonge kracht die vol goede ideeën zit. Hij 

kan dit zeker niet alleen maar heeft hiervoor de steun en medewerking nodig 

van een sterk geëngageerd bestuur waarvan u misschien binnenkort deel van 

kunt uitmaken.

Als ik terugblik op de voorbije 35 jaar denk ik te mogen zeggen dat ik samen met 

een goed werkend bestuur er in geslaagd ben om van onze harmonie te maken 

van wat zij nu is. Concerten, al dan niet met een gastvedette,  om de twee jaar 

een buitenlandse reis, ons jaarlijks wederkerend palingfestijn enz…, zijn een 

bewijs niet alleen van mijn inzet maar ook van de inzet van een goed werkend 

bestuur. Ik wil van de gelegenheid gebruikmaken om alle bestuursleden van 

vroeger en nu hiervoor te bedanken en hoop dat het huidige bestuur, met 

uitbreiding van nieuwe bestuursleden, haar werk blijft doen en hiervoor 

gemotiveerd blijft.

Ik wil van deze gelegenheid gebruikmaken om aan iedereen mijn beste wensen 

over te maken voor een prachtig 2024. Een goede gezondheid voor u en de hele 

familie is zowat het belangrijkste in een mensenleven.

Onze  kersverse voorzitter Michiel wens ik een goede werking toe samen met 

zijn bestuur.

Laat 2024 een jaar zijn van vernieuwing voor onze harmonie.

André Gielis

Uw ere-voorzitter.



André Gielis werd na zijn 
ontslag als voorzitter stante 
pede benoemd tot ere-
voorzitter van de Koninklijke 
Harmonie Sint-Cecilia Reet.

Bedankt voor 35 jaar inzet 
voor onze vereniging!
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Ik kan me inbeelden dat er leden zijn die me nog niet zo heel goed kennen. 
Daarom voor al deze leden die met de vraag zitten: “Wie is die nieuwe voorzitter 
eigenlijk en hoe is hij bij de Harmonie terecht gekomen” , stel ik me graag kort 
voor:

Mijn naam is Michiel Dillen en ik ben 35 jaar. Zelf woon ik aan het park in Boom 
in de Europastraat. Ik heb een hele lieve vrouw Katleen Collet en twee schatten 
van kinderen Robbe (8j) en Ella (5j). In 2016 ben ik trompet beginnen spelen in 
de Harmonie en dat doe ik  met heel veel plezier. Het is dan ook met veel plezier 
dat ik het voorzitterschap van André overneem en dat ik me wil toewijden aan 
de toekomst van onze harmonie. Onze harmonie heeft verschillende leden met 
tonnen ervaring. Als we erin slagen om deze ervaring te combineren met nieuwe 
frisse ideeën dan ben ik ervan overtuigd dat we nog verschillende mooie zaken 
zullen kunnen realiseren. 
Tot slot zou ik nog twee muzikanten willen bedanken, want het is dankzij hen 
dat ik naar de harmonie ben gekomen. André Chatelion en Georgina Ashton, 
een dikke merci. 

Michiel Dillen
Uw voorzitter.

Woordje van de voorzitter
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zaterdag 1 juli : Braderij
Zoals ieder jaar hebben het laatste weekend van juni de Reetse dorpsfeesten plaats.
Dit jaar was het zelfs al juli !!!
Steeds op zaterdag hebben we dan de alom  bekende braderij. Dit jaar was dit niet 
anders .

Wij hadden met onze muzikanten ook  weer de eer om de braderij muzikaal te openen. 
Dit doen we al sinds mensenheugenis en slagen er telkens in om in deze moeilijke �jden 
voldoende muzikanten aan te sporen om hieraan deel te nemen. 
Na de “officiële opening ” gingen we nog even over de braderij naar café Belle Vue om 
ten slo�e te eindigen in ons lokaal  't Gildenhuis.

Ja, 1 juli is eigenlijk al het begin van de vakan�e en er waren al een aantal muzikanten 
met vakan�e. Toch waren we met een mooie groep  en een goede beze�ng en �jdens de 
openingsoptocht bleven de hemelsluizen gelukkig gesloten en hebben we onze opdracht 
droog (van buiten althans) kunnen afwerken.

Om 15.30 u zat onze opdracht erop zodat iedereen zijn eigen weg kon gaan en een 
bezoekje kon brengen aan de verschillende standen en terrasjes.

Hartelijk dank aan de muzikanten om deze tradi�e mee in ere te houden .

Willy Verlinden

Muzikanten opgelet:

Woensdag 27 december 2023
geen repe��e
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zondag 03 september : Palingfestijn
“Vis, vis, lange vis, die vannacht gevangen is”, zongen we in onze kinder�jd 
allemaal wel een keer mee.  Ging dat liedje ook over paling?  Waarschijnlijk wel, 
maar of die paling op 3/9 ook 's nachts gevangen werd, weten we niet.  
Wat we wel weten is dat hij dit jaar nóg beter was dan vorige keren of lag dat aan 
het feit dat het ee�es�jn gedurende enkele jaren niet kon (mocht) doorgaan 
vanwege corona en we enkel de lie�ebbers konden bedienen via een 
a�aalsysteem?
In ieder geval, hij was lekker die verse vis.  Ook de vol-au-vent voor de non-
believers van vis viel in de smaak en de voorgerechtjes en de ijsjes als dessert 
verdwenen vlot in de hongerige magen.  
Genieten van een aperi�e�e of een lekker wijntje en de laatste gaatjes vullen 
met een koffie of thee, daar zorgde het toogpersoneel voor en ook zij hadden 
hun handen vol daarmee.  
Wanneer onze kassier goed geteld hee�, wat zeker zo zal zijn, konden we 213 
personen bedienen in de zaal en werden er 137 por�es afgehaald.  Leuk detail: 
de eerste por�es werden afgehaald door een inwoner uit Heist-op-den-Berg!
Dit alles konden we verwezenlijken dankzij een gedreven team van 
bestuursleden en enthousiaste vrijwilligers.  
Een dikke merci en een welgemeend applaus voor de mensen die de paling op 
authen�ek Mariekerkse wijze komen klaarmaken, voor het bestuur en alle 
helpende handen, is dan ook meer dan verdiend.  
Hopelijk zien we jullie, vrienden en sympathisanten van onze harmonie terug op 
één van onze volgende ac�viteiten .
Hartelijk dank voor jullie aanwezigheid en steun.
         
Maria Pauwels
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zaterdag 21 oktober: najaarsconcert
21 oktober 2023 stonden de spotlights weer op ons teerbeminde podium in het 
Gildenhuis. De zaal was gevuld met publiek, het podium met onze dirigent en 
onze muzikanten. De instrumenten waren warm geblazen en gestemd. Onze 
Reetse concertband was klaar voor het najaarsconcert.

De kop ging eraf met een welkomstwoord van onze presentator Gert van Boxel 
en het concert werd geopend met een muzikale vertolking van de schoonheid, 
uitgestrektheid en vrijheid van een adelaar die over de Amerikaanse vlakten 
scheert, “Where Eagles Soar”. De sfeer zat er meteen in, dus was het �jd voor 
een sprookje. “Cinderella”, een muzikale medley van het gelijknamige sprookje 
van Assepoester.  Toverende feeën, een achtervolging in een pompoen koets, 
glazen muiltjes werden allemaal muzikaal tot leven gebracht door onze prach�ge 
muzikanten en naar horen zeggen werd dit ook gesmaakt bij het publiek. Het 
volgende nummer star�e mysterieus in het asymmetrische 5/4-metrum om dan 
over te gaan op een stevige “Urban Beat”. Meteen ook de naam van het nummer. 
Verschillende solo's op alt sax en trompet raasden door het stevige tempo. Het 
nummer eindigde met een roman�sche pop ballade met een mooie tenor sax-
solo. Het eerste deel werd afgesloten met het themalied van de populaire 
Amerikaanse televisieserie 'The Love Boat' en het swingende “Blue Rock”.
Dan was het �jd voor het tweede deel met ….,jawel, onze vede�e. Niemand 
minder dan Sam Verhoeven. Wat hee� die man een mooie klok van een stem. 
Een mul�-talent van formaat als componist, producent, zanger en acteur in 
verschillende musicals. Je kan zijn stem ook bewonderen in verschillende 
anima�eseries en films. Sam Verhoeven verraste ons publiek vanuit de zaal met 
een prach�g arrangement gearrangeerd door onze dirigent Erik Buyle. “Feeling 
Good” ze�e meteen de sfeer voor het tweede deel. 
Met het nummer “For Me Formidable” werd de roman�ek opgezocht. Een mooie 
cocktail tussen jazz en Franse chanson, een Frans-Engelstalig liefdesliedje in de 
taal van Shakespeare en Molière. Bij de volgende twee nummers was dromen 
het thema. Met het bekende Nederlandstalige nummer “Verloren Hart, Verloren 
Droom” en een minder bekend nummer van Elvis Presley “If I Can Dream”. Het 
rus�gere roman�sche gedeelte werd mooi afgerond met het prach�ge nummer 
“Angels” van Robbie Williams. 
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Hierna was het �jd voor up-tempo en feest. Het publiek had duidelijk zin om mee 
te zingen met het nummer “Is This The Way To Amarillo”. Wat is het toch prach�g 
om voor zulk publiek te mogen spelen. Het dak ging er uiteindelijk af met “This Is 
The Moment”. Het publiek was duidelijk aan het genieten. Sam Verhoeven pakte 
met gemak de hele zaal in. Van de eerste tot laatste rij van de zaal was het 
genieten geblazen. Een bisnummer, “New York, New York”, was het logische 
gevolg. Nog was ons publiek niet verzadigd. Het was overduidelijk, nog één keer 
meezingen met “Is This The Way To Amarillo” kon alleen nog maar deze avond 
vervolmaken. En zo fungeerde ons publiek als de 12de man in een voetbalploeg 
om toch dat extra vleugje magie te geven aan een geslaagd najaarsconcert. Dank 
aan alle muzikanten, leden en sponsors om toch alweer een succesvol concert 
mogelijk te maken. Dank aan onze dirigent voor alle arrangementen en om het 
beste uit onze muzikanten te halen. Dank aan het bestuur en alle helpende 
handen.
Noteer alvast 17 maart 2024 in jullie agenda, want dan kijken we uit naar ons 
Aperi�efconcert. 



Meer foto’s op h�ps://www.sintceciliareet/fotoalbum
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zaterdag 18 november: jaarfeest
Op zaterdagavond 18-11 was het weeral feest in het Gildenhuis en meer bepaald 
ons jaarfeest. Het jaarfeest werd gestart met een glaasje bubbels of fruitsap als 
aperi�ef. Daarna werd iedereen uitgenodigd aan tafel. We waren dit jaar met 67. 
Na een kort welkomstwoordje van André Gielis konden we wederom genieten 
van een heerlijke 4-gangen maal�jd. Uiteraard werden hier ook één of meerdere 
glazen bij geserveerd. Net als vorig jaar werd ook nu weer beroep gedaan op 
traiteur Omnibus uit Kon�ch. Na het voorgerecht en de soep was het �jd om 
verschillende mensen te bedanken voor hun jarenlange inzet voor onze 
harmonie en werden er verschillende medailles uitgedeeld. 
- Bert Costermans:  50 jaar secretaris.
- Willy Verlinden:  35 jaar bestuurslid.
- Erik Buyle:  25 jaar dirigent.
Nog eens hartelijk dank voor jullie inzet. Ik hoop uit de grond van mijn hart dat 
we nog kunnen rekenen op jullie ervaring om onze harmonie een mooie 
toekomst te geven. 
Dan was het �jd voor de hoofdschotel. Een varkensruggetje met groentjes en 
dragonsaus kon iedereen wel smaken. Nadat iedereen voldaan was en de tafels 
waren afgeruimd, kondigde André Gielis zijn ontslag aan als voorzi�er met de 
gevleugelde woorden “Wij kiezen voor JEUGD!”. Krach�ge en duidelijke 
woorden!
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Hierna volgde de intredespeech van 
mezelf, Michiel Dillen, en stelde ik me 
voor als nieuwe voorzi�er. Ik had de eer 
en het genoegen om ook een medaille 
uit te delen aan onze voorzi�er voor zijn 
35 jaar lange voorzi�erschap en daarna 
wilde ik ook graag Hélène, zijn lieve 
echtgenote, bedanken voor haar inzet bij 
onze harmonie en in feite wil ik iedereen 
graag bedanken die een steentje hebben 
bijgedragen bij onze harmonie, groot of 
klein. Het is mijn vurige wens dat er nog 
veel muzikanten en leden bij onze 
Vereniging kunnen komen die dezelfde 
hartelijke sfeer, die eigen is aan de 
harmonie, kunnen ervaren zoals ik deze 
kan en mag ervaren.

Daarna had ik de eer en het genoegen om namens het bestuur André Gielis te 
benoemen tot “ere-voorzi�er” van onze harmonie. Tot mijn verrassing waren de 
eerste woorden van André als “ere-voorzi�er” dat ik al een fan had en mocht ik 
bloemen in ontvangst nemen van “mijne maat” trompe�st Ludo De Schu�er die 
er helaas niet bij kon zijn vanavond wegens zijn gezondheid. Ik wil hem dan ook 
langs deze weg nog eens bedanken en veel beterschap toewensen. 

Ten slo�e was het �jd voor het dessert. Daarna werden de stoelen en tafels aan 
de kant geschoven en werden er meerdere dansjes geplaceerd. De dors�gen 
kwamen zeker ook aan hun trekken. Rond 02.00 u. gingen de lichten terug aan en 
konden we alleen nog maar nagenieten van een geslaagde avond. 

Michiel Dillen
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zondag 19 november: jaarfeest (2)
Zondag 19 november ze�e onze harmonie het feestweekend van “ Sint-
Cecilia “ verder met een muzikale optocht door het Reetse dorp.

Zoals gewoonlijk begon de dag met een stevig ontbijt , spek en eieren, 
aangeboden door de lokaalhouders Lieve en Peter . Bedankt hiervoor !

Ons buikje vol en we waren klaar om onze optocht te beginnen. Ook 
hadden we een bus(je) voor 32 personen voorzien , want de weergoden 
voorspelden geen goede vooruitzichten voor die dag.
Al bij al viel dit nog goed mee want slechts éénmaal moesten we gebruik 
maken van de bus namelijk tussen de Wissel en het Ace café.

De boterhammetjes smaakten weer goed in café De Wissel. Hier brachten 
we ook een serenade ( via telefoon) aan dé LUDO die er wegens 
gezondheidsproblemen spij�g genoeg niet bij kon zijn . 

Omstreeks 16.00 u kwamen we dan terug aan in ons lokaal.
Daar stond ook nog een maal�jd te wachten (vol-au-vent met frietjes) wat 
overheerlijk smaakte na zo'n vermoeiende dag. Nog enkele glaasjes 
gerstenat , nog een beetje voetbal kijken (Rode Duivels) en zo keerden we 
druppelsgewijs naar huis terug.

Dank u wel aan de muzikanten en iedereen die op gelijk welke manier 
hebben bijgedragen om van dit feestweekend een succes te maken.

Willy Verlinden
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jaaroverzicht 2023
Eerst enkele cijfers:

- Momenteel beschikken wij over 42 muzikanten die dit jaar 43 repe��es 
konden meemaken
- en 8 bestuursleden vergaderden 10 keer om alles in goede banen te 
leiden.

- We kunnen rekenen op 80 ereleden, die we erkentelijk zijn voor hun 
financiële steun.

Data:
- Op woensdag 4 januari werden de muzikanten vergast met enkele drankjes en
  broodjes, vakkundig belegd door Lieve, op onze Nieuwjaarsdrink.
- 23 februari, feest bij de familie Devrieze. Aster werd 90 jaar. Er werd een feestje
  georganiseerd in het Gildenhuis, georganiseerd door het Davidsfonds. Dit met 
een mooie   bloemlezing van zijn rijk gevuld leven. Voor zijn jarenlange inzet voor 
onze (zijn)   harmonie werd hij terecht de �tel van “Ere-ondervoorzi�er” 
toegekend.
-Na 4 maanden naars�g repeteren brachten we op zondag 13 maart ons 
“Aperi�efconcert”.
  Goed gevulde zaal, dus iedereen tevreden.
- Ook dit jaar hadden we onze jaarlijkse wafeltjesverkoop, rond half april.
- We zijn ook bereid bij te springen bij dorpsevenementen. Op zondag 16 april 
bemanden enkele bestuursleden de 'vip-tent' �jdens de kermiskoers aan de 
parking in de Eikenstraat..
- Ook dit jaar openden wij de jaarlijkse braderij op zaterdag 1 juli.
- De week nadien (8-9 juli) begeleiden een 9-tal muzikanten tradi�oneel de 
voetgangers bij de aankomst in Scherpenheuvel en bij hun thuiskomst in Reet.
- Eerste zondag van september: �jd voor ons “Palingfes�jn”, reeds voor de 23 ste 
keer!
 Dit jaar terug zoals van ouds, zonder voorinschrijving. Of dit ook naar de 
toekomst toe op  dezelfde manier zal georganiseerd worden zal nog geëvalueerd 
en besproken worden.



- Het najaarsconcert op zaterdag 21 oktober werd weer een voltreffer. Volle zaal     
toehoorders. Het gastoptreden van Sam Verhoeven die het uiterste van zich gaf, 
de haarfijne presenta�e van Gert van Boxel en natuurlijk de inzet van dirigent en 
muzikanten zorgden voor een zeer geslaagde muzikale avond. Op naar volgend 
muzikaal hoogtepunt. Herbeluisteren kan je via www.sintceciliareet.be en 
'audio'. Met dank aan onze webmaster Ivo. Zeker doen!
- Op 11 november was een afvaardiging met ons vlag én Willy Van Moer 
aanwezig op de herdenkingsplech�gheid in 'De Gam' en op het kerkhof van 
Terhagen.
- Dan was het weer �jd om te feesten op ons jaarfeest van 18 en 19 november.
  Ook dit jaar géén muzikaal optreden in de kerk wegens geen misviering. 
Volgend jaar beter?
Uitgebreide verslagen en foto's kan je steeds vinden in ons infoblad, maar ook in 
kleur op onze website.

Reeds voorzien in 2024:
- achteraan dit boekje kan je de data aflezen voor volgend werkjaar.
- een hoogtepunt/weekend zal zeker onze concertreis zijn van 18-19-20 mei. We 
trekken naar de 'Westhoek' en logeren in hotel 'Oude Abdij' in Lo- Reninge. 
Hopelijk is de waterellende van vorige maand dan achter de rug…

Tot slot wil ik iedereen bedanken: sponsors, steunende leden, sympathisanten, 
dirigent en muzikanten, helpende handen…voor jullie zeer gewaardeerde 
bijdrage!

Nu nog gezellige eindejaarsfeesten gewenst en de allerbeste nieuwjaarswensen 
in “harmonie” en goede gezondheid voor jullie geliefden.

We verwelkomen jullie graag op een van onze volgende uitvoeringen en 
manifesta�es.

Bert Costermans,
Secretaris.
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wel en wee ...
Op 2 augustus 2023 werd EMIEL geboren, eerste zoontje van dwarsfluit 
muzikante Yalenka Devrieze en Bart Hendrikx. Vanwege bestuur, dirigent en 
muzikanten werd een gelukstelegram verstuurd en een geschenk bezorgd. En ja, 
jullie hebben de belo�e nagekomen om met z'n drietjes eens langs te komen. Zo 
konden de muzikanten Emiel op de repe��e van 8 november 'bewonderen'. 
Bedankt voor de suikerbonen. Yalenka, hopelijk mogen we je vlug terugzien aan 
de pupiter. De papa zal zeker graag babysi�en…

We vernamen het overlijden van PIERRE VAN ROMPAEY (27/05/1946 – 
21/06/2023). Als trompe�st maakte hij deel uit van verschillende 
muziekverenigingen en ensembles. Ook maakte hij verschillende jaren deel uit 
van onze Harmonie/Concertband.
Een rouwtelegram werd verstuurd.

We melden het overlijden van GUIDO DE BRUYN  (04/08/1944 – 30/09/2023). Als 
bas-tuba konden we geregeld op hem rekenen. Denken we maar aan onze vele 
concertreizen en ook zijn steeds vriendelijke lach. Een rouwtelegram werd 
verstuurd.

Op 14 oktober 2023 hebben we op de uitvaartplech�gheid in Boom, afscheid 
genomen van WILLY VAN BOXEM (16/12/1939 – 03-10-2023).
Een delega�e van de Harmonie én ons vaandel als s�lle getuige, waren aanwezig.
We zullen hem blijven onthouden als een zeer gewaardeerd bestuurslid en 
schatbewaarder.
Deze func�e vervulde hij 35 jaar, van 1965 tot begin 2001, op een uiterst 
correcte, precieze 'filosofische' wijze. Want cijfers waren ook in zijn 
beroepsleven, zijn 'dagelijkse kost'.
Willy, bedankt dat we met jou mochten samenwerken. Rust zacht.

Bert Costermans,
Secretaris.
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Zondag 17 maart :
Aperitiefconcert 11.00 u – Zaal Gildenhuis

Zaterdag 18 mei tot en met maandag 20 mei 
 concertreis naar de Westhoek

Zaterdag 29 juni :
Opening Braderij 14.00 u

Zondag 1 september :
Palingfestijn  van 11.30 u tot 18.00 u

Zaterdag 19 oktober : 
Najaarsconcert 20.00 u. met  Vedette …?

Zaterdag 23 en zondag 24 november :
Jaarfeest

Noteer deze dagen alvast in uw agenda en tot dan!

AGENDA 2024

www.sintceciliareet.be
fb.com/SintCeciliaReet
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Afsluiter

Voor de laatste updates kijk geregeld op:

www.sintceciliareet.be

Opmerkingen of suggesties?

info@sintceciliareet.be
fb.com/SintCeciliaReet

Interesse om deel uit te maken van de Reetse 
Concertband?
Muzikanten en helpende handen steeds welkom 
voor meer info op onze repetities, 
elke woensdag om 20u in zaal Gildenhuis te Reet.

Infoblad van de Koninklijke Harmonie Sint-Cecilia, Reet

V.U: Michiel Dillen, Europastraat 48, 2850 Boom

35ste jaargang
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